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BRM.III.0012.3.2.2018 
Protokół nr 36/18 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta w Kędzierzynie-Koźlu 
odbytego w dniu 21 lutego 2018 r. 

Ad 1.  
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonała przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz. Przewodnicząca stwierdziła, że 
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności 
komisji uczestniczyło w niej 7 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). 
Posiedzenie komisji odbyło się w sali obrad (pokój 229). 
 

Obecność członków komisji – wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1.   Wojciech Jagiełło – zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle; 
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd - kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 
3. Izabela Migocz –dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu; 
4. Zenona Kuś – dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 
5. Emilia Bandrowska - pracownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w Organizacji; 
6. Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
 
Ad 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca komisji  Katarzyna Dysarz przedstawiła proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - 

 informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu  
 (temat wynika z planu pracy). 

4. Sprawozdanie z EKOFERII organizowanych w bibliotece podczas ferii zimowych - 
 informacja przygotowana przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu 
 (temat wynika z planu pracy).  

5. Sprawozdanie z zajęć zorganizowanych w Muzeum podczas ferii zimowych - 
 informacja przygotowana przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu w 
 organizacji (temat wynika z planu pracy). 

6. Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - 
 informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
 w Kędzierzynie-Koźlu (temat wynika z planu pracy).  

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
8. Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz zaproponowała wprowadzić do porządku obrad 
przyjęcie protokołu nr 35/18 z dnia 25 stycznia 2018 r. jako punkt 3 oraz poinformowała, że 
mieszkaniec pan Bogusław Rogowski chciał przedstawić  komisji  wniosek dot. zaniedbanego 
cmentarza w Koźlu a numeracja kolejnych punktów ulega przesunięciu. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad. 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, 
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka 
 
Porządek obrad po zmianach przestawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 35/18 z dnia 25 stycznia 2018 r.  
4. Wniosek pana Bogusława Rogowskiego z prośbą o uporządkowanie cmentarza przy  

ul. Raciborskiej w Kędzierzynie-Koźlu. 
5. Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - 

informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu  
(temat wynika z planu pracy). 

6. Sprawozdanie z EKOFERII organizowanych w bibliotece podczas ferii zimowych - 
informacja przygotowana przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu 
(temat wynika z planu pracy).  

7. Sprawozdanie z zajęć zorganizowanych w Muzeum podczas ferii zimowych - 
informacja przygotowana przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu  
w organizacji (temat wynika z planu pracy). 

8. Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - 
informacja przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji  
w Kędzierzynie-Koźlu (temat wynika z planu pracy).  

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 
 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 35/18 z dnia 25 stycznia 2018 r.  
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  poinformowała, że projekt protokołu został 
wysłany wszystkim członkom komisji  na pocztę elektroniczną, nikt nie wniósł uwag zapytała 
czy ktoś obecnie wnosi uwagi do Protokołu nr 35/18. Wobec braku uwag, poddała pod 
głosowanie Protokołu nr 35/18. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia protokołu nr 35/18 z dnia 25 stycznia 2018 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, 
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka 
 
Komisja bez uwag (7 głosów ,,za") przyjęła protokół 35/18. 
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Ad 4. 
Wniosek pana Bogusława Rogowskiego z prośbą o uporządkowanie cmentarza przy  
ul. Raciborskiej w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz odczytała wniosek pana Bogusława Rogowskiego  
poinformowała, że zaprasza do wypowiedzi autora wniosku. 
  
Pan Bogusław Rogowski w czasie posiedzenia komisji przedstawił wniosek pisemny z prośbą 
o zwrócenie się do zarządcy o uporządkowanie terenu cmentarza przy ul. Raciborskiej  
w Kędzierzynie-Koźlu. Zarządcą cmentarza jest Miejski Zakład Cmentarny  (wniosek stanowi 
załącznik nr 1). 
 
Michał Nowak wyjaśnił, że cmentarz jest już nieczynny, zabytkowy, jest własnością parafii 
Rzymskokatolickiej im. Św. Jadwigi i Zygmunta w Koźlu, w zarządzie Miejskiego Zakładu 
Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu. Należy się dowiedzieć od zarządcy co wynika z tego 
stanu. Bo niej jest to cmentarz komunalny. Zarządcy należy zapytać o stan prawny  
i możliwości oraz o możliwość sfinansowanie remontu dwóch kaplic. Dodał, ze cmentarz na 
zachodzie przypominają pięknie zagospodarowane parki i idealnie pasowałoby też do 
cmentarza kozielskiego lecz remont wymagałby nakładów finansowych dlatego warto byłoby 
się dowiedzieć ile by to mogło kosztować. Należy poznać stanowisko MZK. Temat jest 
podejmowany już od. ponad 30 lat. 
 
Andrzej Kopacki dodał, z informacji uzyskanych od wnioskodawcy wniosku dowiedział się 
że cmentarz  ma trzech zarządców min. jest to parafia Koźle, MZK, w tym również parafię 
ewangelicko z siedzibą w Zabrzu. Wyjaśnił, że jest to najstarsza miejska nekropolia. Rodzi 
się pytanie o koszty na remont. Obawia się czy uda się dotrzeć do rodzin pochowanych. 
Aresztanci z zakładu z Koźla sprzątają cmentarz w Koźlu.  
 
Grażyna Radka dodała, że na cmentarzu w Koźlu znajduje się wiele zabytkowych  nagrobków 
ale również jest wiele nagrobków o które rodziny dbają.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  poinformowała, że Komisja Oświaty, Kultury 
 i Kultury Fizycznej popiera wniosek pana Bogusława Rogowskiego i skierowanie go MZK 
celem pozyskania odpowiedzi oraz poddała pod głosowanie przedstawiony wniosek.  
 
Głosowano w sprawie: 
Opinia komisji do wniosku pana Bogusław Rogowskiego_ dot. zaniedbanego cmentarza do 
przekazania do zarządcy o rozwiązania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Sylwia Artuna, Katarzyna Dysarz, Agnieszka Iłowska, Andrzej Kopacki, Michał Nowak, 
Przemysław Pawlik, Elżbieta Setnicka 
 
Komisja jednogłośnie (7 głosów ,,za”) przyjęła ww.  wniosek pana Bogusława Rogowskiego 
i skierowanie go MZK celem pozyskania odpowiedzi. 
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Ad 5. 
Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - informacja 
przygotowana przez Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu  (sprawozdanie pisemne 
stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  poprosiła o wypowiedz dyrektora Miejskiego 
Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu pana Piotra Gabrysza.  

Piotr Gabrysz - dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu, wyjaśnił, że 
zostało przygotowane sprawozdanie pisemne wraz ze zdjęciami z ferii zimowych. 
Poinformował, że w feriach wzięło udział 54 dzieci, jak co roku było pełne obłożenie grup. 
Dzieci miały zapewniony ciepły posiłek (obiad), atrakcyjne wyjazdy, zabawy pod okiem 
specjalistów oraz korzystały z seansów filmowych. Pod okiem plastyków dzieci wykonały 
prace plastyczne przedstawiające migrujące ptaki, prace zostały wysłane do szkół w Malcie w 
celu ogólnoświatowego protestu przed wiosennymi polowaniami na migrujące ptaki, gdyż na 
Malcie jest to odwieczna tradycja.  Szacuje się że nawet trzy miliony migrujących ptaków 
ginie co roku w tradycyjnych polowaniach nad Maltą. 

Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz  podziękowała za przedłożone sprawozdanie  
i poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyjęła 
ww. sprawozdanie.  
 
Ad 6. 
Sprawozdanie z EKOFERII organizowanych w bibliotece podczas ferii zimowych - 
informacja przygotowana przez Miejską Bibliotekę Publiczną w Kędzierzynie-Koźlu 
(sprawozdanie pisemne stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wypowiedz dyrektora  
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu panią Izabelę Migocz. 
 
Izabela Migocz dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że komisji zostało przedstawione sprawozdanie w formie pisemnej.  
W czasie ferii z zajęć w bibliotece skorzystało 590 dzieci zajęcia było bardzo ciekawe, 
odbywały się w każdy dzień ferii w bibliotece w Koźlu oraz we wszystkich bibliotekach 
filialnych. Na zajęcia w bibliotekach nie trzeba było się zapisywać wcześniej, dzieci miały 
możliwość skorzystania ciekawych zajęć o tematyce proekologicznej pod okiem specjalistów. 
W czasie pobytu w bibliotekach mogły skorzystać z napoju oraz słodkiego ciasteczka. Temat 
zajęć wiązał się z ekologią, środki na przeprowadzenie ferii zimowych zostały pozyskane z 
Urzędu Miasta z Wydziału Ochrony Środowiska. Zostały zakupione materiały tak, aby dzieci 
nie musiały, nic przynosić z domu.  
 
Izabela Migocz dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że w najbliższy piątek rozpoczyna się cykl imprez dotyczących 70 jubileuszu 
działalności biblioteki. W dniu 24 lutego 1948 r., rozpoczęła działalność biblioteka w Koźlu, 
dyrektor zaprasza na piątek 23 lutego 2018 r. na wernisaż wystawy, dalsze spotkania z okazji 
jubileuszu są przewidziane na 22 i 23 marca oraz na 26  kwietnia 2018 r. o godz. 18:00 
odbędzie się uroczysta gala zostanie zoorganizowania w hotelu Soulidaris, na zakończenie 
wystąpi Zbigniew Zamachowski z recitalem.     
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Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za przedłożone sprawozdanie  
i poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyjęła 
ww. sprawozdanie.  
 
Ad 7. 
Sprawozdanie z zajęć zorganizowanych w Muzeum podczas ferii zimowych - informacja 
przygotowana przez Muzeum Ziemi Kozielskiej w Kędzierzynie-Koźlu w organizacji 
(sprawozdanie pisemne stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wypowiedz panią Emilię Bandrowską 
pracownika Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji zajęć zorganizowanych w Muzeum 
podczas ferii zimowych. 
 
Emilia Bandrowska pracownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji poinformowała, że 
komisji zostało przedstawione pisemne sprawozdanie z zajęć zorganizowanych w Muzeum 
Ziemi Kozielskiej w organizacji podczas ferii zimowych. Problemem w muzeum są strome 
schody oraz mało miejsca, na stole głównym mieści się tylko 15 dzieci tak wynika z 
przeprowadzonych ankiet. Problemy lokalowe znikną po przeniesieniu siedziby Muzeum do 
nowego dużego pomieszczenia. Największym powodzeniem w czasie ferii zimowych 
cieszyły się zajęcia  ,,Zabytki ukryte pod ziemią” , ,,Zostań inżynierem”, ,,Świat gier” oraz 
,,Akademia małego artysty” w którym uczestniczyło bardzo dużo dzieci.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za przedłożone sprawozdanie  
i poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyjęła 
ww. sprawozdanie. Cieszy ją, że działalność Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji jest 
otwarta dla wszystkich grup.  
 
Ad 8. 
Sprawozdanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych z ferii zimowych - informacja 
przygotowana przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
(sprawozdanie pisemne stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz poprosiła o wypowiedz dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu panią Zenonię Kuś.  
 
Zenonia Kuś dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu 
poinformowała, że bardzo dużo dzieci uczestniczyło w feriach zimowych organizowanych 
przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. W czasie ferii zimowych korzystanie z lodowisk 
było bezpłatne. Na basenie zaproponowano wodny tor przeszkód, który cieszył się dużym 
zainteresowaniem. Został zaproszony pan z Niemiec żonglujący piłką, który był wielką 
atrakcją dla piłkarzy z Kędzierzyna-Koźla. W szkółce babinktona lekcje w czasie ferii 
zimowych prowadziła mistrzyni Polski. Dzieci i młodzież licznie i chętnie uczestniczyli w 
feriach zimowych organizowanych przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w 
Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała za przedłożone sprawozdanie  
i poinformowała, że komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zapoznała się i przyjęła 
ww. sprawozdanie. 
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Ad 9.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Radny Przemysław Pawlik zapytał o nowe opłaty dot. przedszkoli. 
 
Wojciech Jagiełło poinformował, że nowe opłaty zostaną zaproponowane od miesiąca 
września.  Zostanie przygotowany projekt uchwały. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 21 marca 2018 r. o godz. 15:30. 
 
Ad 10. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodnicząca komisji Katarzyna Dysarz podziękowała wszystkim za aktywne uczestnictwo  
w posiedzeniu po czym o godz. 17.00 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 

Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 

 
 
 
 

      PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 
 
          Katarzyna Dysarz 

 
 


